

<ul style="list-style-type: none"> • These terms and conditions apply to E-Tawfeer Plus accounts opened through Arabi Mobile. 	<ul style="list-style-type: none"> • تطبق هذه الأحكام والشروط على حسابات (E-) Tawfeer Plus) المفتوحة من خلال خدمة عربي موبايل.
<ul style="list-style-type: none"> • The E-Tawfeer Plus account is governed by the General and Special Terms for Dealing with The Accounts and The Banking and Electronic Services in everything that is not mentioned in the terms and conditions of E-Tawfeer Plus account and without any conflict with it. 	<ul style="list-style-type: none"> • يكون حساب (E-Tawfeer Plus) محكوماً بالشروط العامة والخاصة للتعامل بالحسابات والخدمات البنكية والإلكترونية في كل ما لم يرد عليه النص في الأحكام والشروط الخاصة بحساب (E-Tawfeer Plus) وبما لا يتعارض معها.
<ul style="list-style-type: none"> • Financial transactions shall be implemented through Arabi Mobile or Arabi Online only. The account does not accept the withdrawal and deposit transactions through Branches or ATMs. 	<ul style="list-style-type: none"> • إن العمليات المالية المسموحة على الحساب تكون فقط من خلال عربي موبايل وعربي أون لاين، وان الحساب لا يقبل عمليات السحب أو الإيداع من الفروع أو من خلال بطاقات الصراف الآلي.
<ul style="list-style-type: none"> • The advices and account statements are sent automatically through Arabi Online Service or Arabi Mobile only. 	<ul style="list-style-type: none"> • يتم إرسال الإشعارات والكشوفات الخاصة بالحساب الإلكتروني فقط من خلال خدمة عربي أون لاين أو عربي موبايل.
<ul style="list-style-type: none"> • The Customer may open one E-Tawfeer Plus saving account only in the currencies specified by the bank. 	<ul style="list-style-type: none"> • يحق للعميل فتح حساب توفير E-Tawfeer Plus واحد فقط بالعملة التي يحددها البنك.
<ul style="list-style-type: none"> • E-Tawfeer Plus account is exempted from the minimum balance fee. 	<ul style="list-style-type: none"> • تستوفي جميع العملات التي يخضع لها حساب E-Tawfeer Plus.
<ul style="list-style-type: none"> • The interest rate specified by the Bank is charged automatically and the interest is calculated and posted daily during working days, and is calculated during weekends and official holidays according to the balance of the first working day after that holiday and it will be credited on the next day, taking into account that the bank will calculate interests based on the maximum and minimum limit for the product. 	<ul style="list-style-type: none"> • يتم استيفاء سعر الفائدة المحددة من قبل البنك اليًا وتحتسب وتقيد الفائدة بشكل يومي خلال أيام العمل على الحساب، وتحتسب الفائدة اليًا خلال أيام عطل نهاية الاسبوع وأيام العطل الرسمية بحسب رصيد أول يوم عمل تالي وتقيد في اليوم التالي مع مراعاة ان البنك سيقوم باحتساب الفائدة حسب الحد الاعلى والادنى للمنتج.
<ul style="list-style-type: none"> • The Bank has the right to change the interest periodicity and the interest rate of the account (increasing or decreasing) according to the rates announced periodically by the Bank, and the customer shall be notified through the usual and applicable communication channels of the Bank. 	<ul style="list-style-type: none"> • يحق للبنك تعديل دورية الفائدة ونسبة الفوائد على الحساب زيادة وتخفيضاً وفق المعدلات المعلنة دورياً من قبل البنك مع إشعار العميل من خلال قنوات الاتصال المعتادة والمعمول بها بالبنك.
<ul style="list-style-type: none"> • The Bank has the right to change the interest on the account (increasing or decreasing) according to the rates announced periodically by the Bank, and the customer shall be notified through the usual and applicable communication channels of the Bank. 	<ul style="list-style-type: none"> • يحق للبنك تعديل قيمة الفائدة المستوفاة على الحساب زيادة وتخفيضاً وفق الاسعار المعلنة دورياً من قبل البنك مع إشعار العميل من خلال قنوات الاتصال المعتادة والمعمول بها بالبنك.

<ul style="list-style-type: none"> • If the customer makes any debit transaction on E-Tawfeer plus account, no interest will be given to the customer during that day, and in the event that the transaction is made during or one day before holidays or weekends (Friday, Saturday or Sunday), no interest will be given to the customer for those days, and if the cumulative daily interest is less than the interest of saving accounts, the customer will be compensated the difference amount. 	<ul style="list-style-type: none"> • في حال قيام العميل باجراء اي حركة سحب على الحساب (E-Tawfeer plus)، لن يتم احتساب فائدة خلال ذلك اليوم، وفي حال ان الحركة تمت خلال او قبل بيوم من ايام العطل او ايام نهاية الاسبوع (يوم الجمعة، السبت او الاحد) لن يتم احتساب فائدة خلال تلك الايام، وفي حال كانت الفائدة اليومية التراكمية أقل من فائدة حسابات التوفير، فسيتم تعويض العميل مبلغ الفرق.
<ul style="list-style-type: none"> • The Bank has the right to stop “E-tawfeer Plus” service at anytime and the customer shall be notified through the usual and applicable communication channels of the Bank. 	<ul style="list-style-type: none"> • يحق للبنك ان يعلق الخدمة (E-tawfeer Plus) في أي وقت مع إشعار العميل من خلال قنوات الاتصال المعتادة والمعمول بها بالبنك.
<ul style="list-style-type: none"> • The Bank has the right to amend Arabi Points Program linked to E-Tawfeer accounts at anytime. 	<ul style="list-style-type: none"> • يحق للبنك العربي تعديل برنامج نقاط العربي المربوط بحسابات التوفير الإلكترونية في أي وقت.
<ul style="list-style-type: none"> • No interest is calculated if the daily interest is less than 0.001 JOD. 	<ul style="list-style-type: none"> • لن يتم احتساب الفائدة في حال كانت الفائدة اليومية تقل عن 0.001 دينار.